

Truma Gerätetechnik
GmbH & Co. KG
Wernher-von-Braun-Straße 12
85640 Putzbrunn
Germany

30.09.2016

Herstellereklärung (Manufacturer Declaration)

Hersteller (Manufacturer)

Name (name): Truma Gerätetechnik GmbH & Co. KG
Adresse (address): Wernher-von-Braun-Str. 12, 85640 Putzbrunn,
Germany

Betreff (reference): Trinkwasser (drinking water)

Wir erklären, dass die in unseren Produkten verwendeten Werkstoffe und Komponenten, die mit Trinkwasser in Berührung kommen, dem derzeitigen Stand der Technik entsprechen. Die untersuchten Kunststoffmaterialien entsprechen den Anforderungen der KTW-Leitlinie des Umweltbundesamtes und dem DVGW Arbeitsblatt W270. Die metallenen Werkstoffe, die Kontakt mit Trinkwasser haben, sind gemäß der Positivliste der Metall-Bewertungsgrundlage des Umweltbundesamtes trinkwasserhygienisch geeignet.

We declare that the materials and components used in our products which are in contact with drinking water are according to the current state-of-the-art technology. The tested plastic materials comply with the requirements of the KTW Guideline of the German Federal Environmental Agency and the DVGW Arbeitsblatt W270. The metallic materials which are in contact with drinking water are suitable for drinking water according to the positive list of evaluation criteria for metallic materials issued by the Federal Environment Agency.

Truma Gerätetechnik GmbH & Co. KG

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Frank Oster".

Frank Oster
Geschäftsführer (CEO / Managing Director)

Rechtsform: Kommanditgesellschaft
Registergericht München HRA 56226
Persönlich haftende Gesellschaftern:
Truma Gerätetechnik
Verwaltungs GmbH, Sitz Putzbrunn
Registergericht München HRA 50189

Geschäftsführer:
Robert Strauß
Frank Oster